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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 27. září 2017 v ČRo v 10.00 hod., zasedací 

místnost 425, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Tomáš Kňourek, místopředseda Rady ČRo, 

Petr Šafařík, Miroslav Dittrich, Ivan Vodochodský, Vítězslav Jandák, členové Rady ČRo  

Omluveni: Jiří Vejvoda, místopředseda Rady ČRo  

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:        René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo 

  Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

 

   

1. Zahájení 

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 13. 9. 2017 

 

3. Informace z DK F. Hejl - Konzultanti GŘ a metodika kampaní nad 500.000,-Kč 

 

4. Kampaně Brexit a Půlstoletí s Cimrmanem – souhrn, uzavření 

 

5. Výjezdní zasedání Rady – Zlín + České Budějovice 

 

6. Setkání s vedením ČRo 11.00 hod, René Zavoral, generální ředitel ČRo 
- Příprava veřejné schůze 

- Různé  

 

7. Dosud odevzdané analýzy pro Radu ČRo – 6. minitendr - souhrn, prezentace 

 

8. Stížnosti a podněty posluchačů  - M. Komárka: „co je veřejný zájem“  

 

9. Odměna DK 

 

10. Příprava veřejné schůze  

 

11. Různé   

 

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

  

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 13. 9. 2017 - k zápisu s doplněním od P. Šafaříka a 

vedení ČRo proběhla debata a zápis byl upraven.  

 
3) Informace z DK F. Hejl - Konzultanti GŘ a metodika kampaní nad 500.000,-Kč – F. Hejl 

informoval o jednání dozorčí komise, které proběhlo 19. 9. 2017. H. Dohnálková uvedla, že na jednání 

byla přítomna společně s P. Šafaříkem a dvě témata – kampaně Brexit a Půlstoletí s Cimrmanem 
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z tohoto jednání zařadila do dnešního programu Rady a to z toho důvodu, protože P. Šafařík na jednání 

DK znovu zdůraznil, že tuto problematiku ještě Rada neuzavřela. H. Dohnálková zdůraznila, že na 

jednání DK bylo debatováno hlavně o postupu kontroly marketingových akcí do budoucna. Na jednání 

DK bylo dohodnuto, že na marketingové kampaně nad 500 000,- Kč bude vypracována metodika, dle 

sdělení generálního ředitele není hodnocení kampaní jednoduché a navrhl DK předkládat ke každé 

kampani DK „projektový list“ se všemi informacemi a s výstupem, vedení rozhlasu slíbilo dodat tabulku 

již probíhajících akcí a vždy před plánovanou akcí předkládat nové projektové listy. H. Dohnálková 

vyzvala radní, jak se k tomuto řešení staví.  Proběhla debata. 

P. Šafařík zdůraznil, že dozorčí komise má kontrolovat efektivitu a hospodárnost, a aby to bylo k tomu 

cíleno, navrhl radním usnesení na dnešní veřejnou schůzi apelativního rázu, aby dvě zmíněné akce 

(Brexit a Cimrman) mohly být z pohledu Rady uzavřeny a Rada dala jasně najevo, že se zajímá o 

efektivitu a hospodárnost a zazněl nějaký výstup. H. Dohnálková ještě připomenula minulou debatu, 

která směřovala k usnesení, ve kterém by byl nastaven postup kontroly marketingových akcí do 

budoucna, a dala tedy radním k uvážení, zda se přiklonit k usnesení kolegy P. Šafaříka nebo zvolit 

usnesení apelativního rázu do budoucna. 

F. Hejl informoval – u konzultantů generálního ředitele DK postupovala, jak bylo dohodnuto – požádala 

o podrobnější seznam a členění práce konzultantů, na základě těchto informací navrhuje další možné 

postupy do budoucnosti a) celé šetření uzavře, b) nadále bude DK práci konzultantů sledovat jako 

doposud, c) zůstane u podrobného sledování, o který požádala DK vedení ČRo minulý měsíc. 

Po následné debatě H. Dohnálková požádala o souhrnný výstup k práci konzultantů GŘ – předseda DK 

dodá do 11. 10. 2017. 

F. Hejl uvedl, že proběhla zajímavá debata s vedením rozhlasu ohledně marketingových akcí – vedení 

rozhlasu má, a vždy mělo, vyhodnocující materiál na jednotlivé kampaně tzv. „projektový list“, zatím ho 

ale DK nepředložili a DK neví, jak bude vypadat. H. Dohnálková navrhla s usnesením na veřejnou 

schůzi k akcím Brexit a Půlstoletí s Cimrmanem počkat, až jak budou vypadat projektové listy dodané 

dozorčí komisi. Metodika měření je složitá, jak konstatoval i M. Vích z DK a je těžko říci, jak by 

obecné usnesení mělo vypadat.  P. Šafařík upozornil na riziko, aby vedení rozhlasu nenabylo dojmu, že 

DK zasahuje do řízení. Navrhl přijmout usnesení, kterým uzavírá nějaká zjištění a je i obecné a 

apelativní do budoucna. 

F. Hejl reagoval, že si je rizika vědom, DK neříká, co má vedení rozhlasu předložit, ale ptá se, zda je 

jednání hospodárné. H. Dohnálková zopakovala, že by vyčkala měsíc, až vedení rozhlasu předloží 

projektové listy a případné usnesení by přijala až na další veřejné schůzi, po jednání DK, až bude možné 

mít jasnější představu o tom, jak usnesení formulovat.  

Dále J. Hejl informoval o dohodnuté praxi v dodávání podkladů DK od vedení rozhlasu – do 3 

kalendářních dnů od jednání DK bude zaslán vedení rozhlasu seznam požadavků, které budou do 14 

kalendářních dnů dodány k dispozici DK, aby na ně do 3 dnů mohla reagovat a popř. si vyžádat 

doplnění či vysvětlení. Požadavky již nebudou součástí zápisu, jak tomu bylo v minulosti, ale budou 

zasílány samostatně emailem sekretariátem Rady v kopii všem radním.  

H. Dohnálková se dotázala, zda bude F. Hejl přítomen na jednání předsednictva Rady a na veřejné 

schůzi 31. 10. ve Zlíně, F. Hejl se dohodne na příštím jednání DK 17. 10. s R. Cholenským a dá 

předsedkyni vědět.  

 

V 10.14 přišel na jednání I. Vodochodský. 

 

4) Kampaně Brexit a Půlstoletí s Cimrmanem – souhrn, uzavření – H. Dohnálková zahájila debatu 

k těmto kampaním, za sebe navrhla se již ke kampaním z minulosti nevracet, zmíněné kampaně byly 

sledovány a hodnoceny jak minulou, tak stávající DK a doporučila zaměřit se na budoucnost, P. Šafařík 

předložil návrh usnesení na dnešní veřejnou schůzi, dle jeho názoru by měla Rada celou záležitost 

formálně uzavřít, usnesení by mělo být obecné a mířit do budoucnosti. Dodal, že k závěrům došla již 

minulá dozorčí komise a Rada na šetření dosud nereagovala.  

 

 

5) Výjezdní zasedání Rady – Zlín + České Budějovice – H. Dohnálková navrhla jet na výjezdní 

zasedání do Zlína mikrobusem, jelikož vhodný vlak ráno nejede. Pokud někteří radní pojednou vlastním 
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autem, a bude málo osob pro přepravu mikrobusem, navrhuje, aby předsedkyně s tajemnicí jely vozem 

ČRo. Následovala debata a přítomní radní se shodli, že se na jednání Rady 11. 10. definitivní domluví 

ohledně cesty do RS Zlín. Tajemnice Rady informovala o rezervaci hotelu a salonku pro jednání 

v hotelu Baltaci.  

 

 

 

6) Setkání s vedením ČRo 11.00 hod, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání ČRo, Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 
- Příprava veřejné schůze – R. Zavoral uvedl, že na veřejnou schůzi jsou připraveny prezentace J. 

Mengera ke spuštění RS Zlín a P. Zettnera k Rádiu Junior, jak bylo avizováno.  

- Různé – V. Jandák upozornil na návštěvu prezidenta SRN, který v rámci svého programu kromě 

jednání s prezidentem navštívil pouze Pražský literární dům, který sdružuje české autory píšící 

německy, a o této návštěvě v médiích nebyly žádné informace, R. Zavoral poděkoval za upozornění a 

situaci prověří.    

H. Dohnálková se dotázala, zda má vedení ČRo nějaké doplnění k výjezdnímu zasedání Rady ve Zlíně, 

R. Zavoral odpověděl – pro dopravu do Zlína vedení rozhlasu doporučuje mikrobus, vlakové spojení je 

pouze s přestupem a trvá více než 4 hodiny, hotel byl konzultován s tajemnicí, slavnostní zahájení bude 

1. 11. v 11.00, všem hostům a také radním budou ještě zaslány pozvánky s programem.  H. Dohnálková 

závěrem doplnila, že vedení rozhlasu obdrží pozvání na večeři s radními 31. 10. ve Zlíně s upřesněním 

místa a hodiny. 

V. Jandák se dotázal na informace o zámku v Přerově nad Labem, uvedené v minulém zápise Rady, R. 

Zavoral objasnil rozdíly v odhadních cenách nemovitosti a upřesnil roční náklady na údržbu zámku, 

které činí 250 000,- Kč, ostatní náklady činí odpisy. Nabídl radním možnost kdykoli se zajet do zámku 

v Přerově nad Labem podívat.  

P. Šafařík poděkoval zaměstnancům ČRo, kteří se podíleli na přípravě cesty Rady ČRo do Paříže.  

 

 

7) Dosud odevzdané analýzy pro Radu ČRo – 6. minitendr - souhrn, prezentace – P. Šafařík kladně 

ohodnotil analýzu týmu dr. Sedlákové „Analýza relací Výběr ze zahraničních médií a pořadu Svět ve 20 

minutách stanice ČRo Plus“, upozornil na negativní stereotyp postojů k Rusku ve vysílání ČRo a navrhl 

radním po skončení všech veřejných prezentací analýz apelativním usnesením upozornit na výsledky a 

závěry analýz. Radním emailem poslal materiály týkající se problematiky daňových rájů ve vysílání 

ČRo a upozornil na debatu, kde byli dva diskutující ve studiu a jeden na telefonu, přičemž telefonující 

se již nemohl k tématu vyjádřit.  

Navrhl radním zadat ještě v tomto roce další analýzu vysílání ČRo, a to na téma navrácení Mariánského 

sloupu na Staroměstské náměstí. H. Dohnálková zopakovala svoje slova z minulého jednání, kdy sama 

za sebe doporučuje v rozpočtu v kolonce „poradenské služby“ stále ponechat finanční rezervu + rezervu, 

která byla určena na právní služby a nevyužívat tyto rezervy na další analýzy zadávané a hrazené 

v tomto roce, zároveň připomněla debatu o možném zadání právní analýzy na téma „co je to veřejný 

zájem“, v návaznosti na stížnost M. Komárka, následovala debata přítomných radních o zadání analýzy 

a právního rozboru, která byla odložena na další jednání Rady, H. Dohnálková se dotáže právníků z DK 

Rady ČRo, zda by mohli právní rozbor na téma – co je veřejný zájem vypracovat oni. 

 

 

8) Stížnosti a podněty posluchačů  -  M. Komárka: „co je veřejný zájem“ – T. Kňourek shrnul 

stížnosti připravené na dnešní veřejnou schůzi, upozornil zejména na stížnost M. Komárka ohledně 

zveřejněné nahrávky soukromých rozhovorů A. Babiše. 

 

 

9) Odměna DK – H. Dohnálková navrhla výši odměny pro jednotlivé členy dozorčí komise za práci 

nad běžný rámec DK v souvislosti s prodejem nemovitosti na Špičáku, přítomní radní souhlasili.  
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10) Příprava veřejní schůze - P. Šafařík seznámil radní s návrhy tří usnesení na dnešní veřejnou 

schůzi, usnesení byla přidána do programu.  

 

 

11) Různé – k tomuto bodu již nebyla žádná diskuse.  

 

 

 

       Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2017: 

 

 

říjen       11. 10.  13.00 jednání předsednictva     

út 31. 10.  14.00 jednání předsednictva + 16.00 veřejná schůze (RS Zlín) 

 

listopad:     15. 11.  13.00 jednání předsednictva 

  čt 30. 11.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze (RS České Budějovice)  

 

prosinec     13. 12.  13.00 jednání předsednictva 

      20. 12.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

  

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 

 

 

 


